
Αγαπητοί συνάδελφοι,

Έχουμε αρκετές ευχάριστες εξελίξεις 
στο χώρο μας. Παρ’όλα αυτά, υπάρχουν 
θέματα που ζητούν άμεσα λύση και θε-
ωρώ ότι η χρονική αυτή στιγμή, πριν τις 
εκλογές των Ιατρικών Συλλόγων, είναι η 
καταλληλότερη. Στις θετικές εξελίξεις συ-

γκαταλέγεται η απόφαση της Διοίκησης του Ι.Κ.Α. για 
την επαναπρόσληψη των 960 συμβασιούχων ιατρών, 
των οποίων η 2ετής σύμβαση είχε λήξει. Άλλο θετικό 
σημείο είναι η επικείμενη προκήρυξη στο Ι.Κ.Α. 1.500 
θέσεων ιατρών αορίστου χρόνου και 450 θέσεων πλή-
ρους και αποκλειστικής υπηρεσίας.

Ένα άλλο ζήτημα που εξελίσσεται καλά είναι το σχέ-
διο νόμου για την Πρωτοβάθμια Περίθαλψη. Είχαμε στο 
Υπουργείο Υγείας μία σημαντική και πολύωρη συνάντη-
ση των Πρωτοβάθμιων Συλλόγων με το Γεν. Γραμματέα 
κ. Καλογερόπουλο, το νομικό του σύμβουλο, καθώς και 
άλλους υπηρεσιακούς παράγοντες του Υπουργείου. 

Σαν αποτέλεσμα αυτής της συνάντησης ήταν η πλή-
ρης αποδοχή των αιτημάτων μας για αλλαγές στο σχέ-
διο νόμου, καθώς και η διαβεβαίωση ότι πριν πάει στην 
προπαρασκευαστική επιτροπή της Βουλής, θα μας δοθεί 
εκ νέου για μία τελευταία ανάγνωση και τυχόν παρα-
τηρήσεις. Φυσικά υπάρχουν σημαντικά ζητήματα που 
περιμένουν και όπως προανέφερα είναι η κατάλληλη 
χρονική στιγμή, γιατί είμαστε προ των εκλογών στους 
ιατρικούς συλλόγους. Περιμένουμε λοιπόν την αύξηση 
των παρακλινικών εξετάσεων, που ως γνωστό παρα-
μένουν καθηλωμένες από το 1991. Στο προηγούμενο 
σημείωμά μου ανέφερα πως η υπομονή μας εξαντλή-
θηκε όταν η Πολιτεία θεωρεί ότι οι αμοιβές τύπου γενι-
κή ούρων: €1.76, γενική αίματος: €2.88, σάκχαρο: € 
2.26, ακτινογραφία άκρας χειρός F: € 1.76, άκρας χει-
ρός F/P: €2.88, ακτινογραφία θώρακος: €4.05 και όλα 
αυτά μικτά, αμφιβάλλοντας αν οι τιμές αυτές καλύπτουν 
τα αναλώσιμα που χρειάζονται προκειμένου να γίνουν, 
ανταποκρίνονται στην πραγματικότητα. Με συνεχείς πα-
ρεμβάσεις στα Υπουργεία Υγείας και Οικονομικών θα 
επιμείνουμε μέχρι την τελική δικαίωσή μας.

Μία αρνητική εξέλιξη που είχαμε ήταν η απόφαση 
του Συμβουλίου Επικρατείας, που δίνει τη δυνατότητα 
στους επιχειρηματίες να αποκτούν ποσοστό μεγαλυτέ-
ρου του 50% στα ιατρικά κέντρα. Αυτό μπορεί να εξα-
λειφθεί μόνο με νόμο του κράτους. Το Υπουργείο Υγεί-
ας καλείται λοιπόν να νομοθετήσει και συγχρόνως να 

αποφασίσει αν θεωρεί ασφαλές για την Υγεία των πο-
λιτών τα ιατρικά κέντρα να ελέγχονται από επιχειρη-
ματίες. Οι επιχειρηματίες φυσικά πιέζουν να επιτρα-
πεί σε μη ιατρούς να δημιουργήσουν «επιχειρήσεις» 
παροχής πρωτοβάθμιας περίθαλψης, δηλαδή ιατρεία, 
πολυϊατρεία και διαγνωστικά κέντρα. Η ικανοποίηση 
των παραπάνω «αχόρταγων» επιχειρηματιών σηματο-
δοτεί την κατάρρευση κάθε φραγμού στην εμπορευ-
ματοποίηση της υγείας και την αποσύνθεση του κρά-
τους πρόνοιας. 

Πρέπει να αποφασίσουμε με ποιον θα συμπορευτού-
με, με τους συναδέλφους μας ή με αυτούς που προ-
σπαθούν να «εξαγοράσουν» τη συνεργασία μας. Η 
Ε.ΕΛ.Ι.Α. στηρίζει όλους τους συναδέλφους που προ-
σπαθούν μέσα από ιατρικές συνεργασίες να δημιουρ-
γήσουν ιατρικά κέντρα ή πολυϊατρεία, τονίζοντας ότι 
δεν αντιτίθεται και σε οποιονδήποτε επιχειρηματία που 
επενδύει σοβαρά στον υγειονομικό χώρο, χωρίς όμως 
να μεταβληθεί το πλειοψηφικό πακέτο το οποίο επιδι-
ώκουμε να παραμείνει σε ιατρικά χέρια.

Ένα άλλο αίτημα το οποίο προσπαθούμε να ικανο-
ποιήσουμε πάρα πολλά χρόνια είναι η θεσμική ανα-
βάθμιση των Ιατρικών Συλλόγων. Είναι αδιανόητο για 
παράδειγμα άλλοι επαγγελματίες όπως οι δικηγόροι, οι 
μηχανικοί να παίρνουν την άδεια για να εξασκήσουν 
το επάγγελμά τους από τους συλλόγους τους, ενώ εμείς 
από τη Νομαρχία. Ο σύλλογός μας έχει καταντήσει μόνο 
στο να εκδίδει το σήμα για να μπαίνουμε στον δακτύ-
λιο, ενώ θα έπρεπε η Πολιτεία να του δώσει τη θεσμι-
κή δύναμη να παρεμβαίνει και να παίρνει αποφάσεις 
για όλα τα θέματα που μας αφορούν, όπως ακριβώς 
γίνεται σε όλα τα προηγμένα κράτη.

Σε λίγες εβδομάδες έχουμε εκλογές στους Ιατρικούς 
Συλλόγους και θεωρούμε αυτονόητο να υποστηριχτούν 
όλοι οι ελευθεροεπαγγελματίες ιατροί ανεξάρτητα με 
ποιους συνδυασμούς κατέρχονται. Τα πολλαπλά θέμα-
τά μας, που βρίσκονται σε εκκρεμότητα, δε δικαιολο-
γούν ανάπαυση αλλά εγρήγορση και δυναμική παρέμ-
βαση σε όλα τα επίπεδα εξουσίας. Δώστε τη δύναμη σε 
ελευθεροεπαγγελματίες ιατρούς με τη συμμετοχή τους 
στα διάφορα ιατρικά συμβούλια να κάνουν τη φωνή 
μας να ακουστεί καλύτερα.
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